
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 101

Ministeren bedes redegøre for, hvor mange ikke-topskatteydere der får gavn af skattefri-

tagelsen for arbejdsgiverbetalt telefon. Er ministeren i den sammenhæng enig med So-

cialdemokratiets skatteordfører Jesper Petersen, når han den 23. september 2018 udta-

ler til DR, at der med skattefritagelsen er tale om ”skjulte topskattelettelser”?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand

1/1

Skatteudvalget 2018-19
SAU Alm.del -  Spørgsmål 101

Offentligt


